

# "INSTANT CREDIT CARDS" PROMOTIONAL CAMPAIGN TERMS AND CONDITIONS



- This promotional campaign is exclusive to all retail banking clients of Al Salam Bank B.S.C. (the "**Promoter**"), who successfully avail an instant primary credit card (the "**Card**") through the Promoter's mobile application during the Promotional Period (as defined hereunder) (the "**Promotional Campaign**").
- The Promotional Campaign shall commence on 3 November 2024 and will run until 31 December 2024 (the "**Promotional Period**").
- The first 900 clients who successfully avail a new instant primary Card through the Promoter's mobile application, during the Promotional Period, will receive a prize of BD 20/- in addition to a 10% cashback on spends made during the Promotional Period on all of their the primary Cards issued during the Promotional Period, subject to a cap of BD 30/-. For the avoidance of doubt, the maximum prize amount for each winner under this Promotional Campaign shall not exceed BD 50/-.
- Card transactions eligible under the Promotional Campaign will be determined by the transaction date.
- The Promoter's employees, and directors are not eligible to participate in this Promotional Campaign.
- The winners will be announced by the Promoter within a maximum of ten (10) business days from the last day of the Promotional Period ("**Announcement Date**").
- The Promoter shall credit the prize amount to the winner's Card held with the Promoter or any other method as deemed appropriate by the Promoter.
- The Promoter shall have the right to store, transfer and process the participant's data to its subsidiaries and/or authorized third parties in order to contact the prize winners. By accepting the prize(s) under the Promotional Campaign, the Promoter shall have the right to use the winner's name and photograph in all current and future promotional advertising campaigns and marketing materials relating to the same or other campaigns whether in or outside Bahrain.
- The winners will be declared under the supervision of the Promoter's internal and external auditors and the MOIC to ensure that winners selection is conducted in an unencumbered manner. The winner shall be declared by the Promoter upon receiving the Ministry of Industry and Commerce's ("**MOIC**") necessary approvals.
- The Promoter shall not be held responsible and/or liable in whatsoever way for any restriction(s) imposed or may be imposed by virtue of any laws, regulations, etc. of any authority (whether governmental or non-governmental) with respect to the winners claiming any of their prizes under the Promotional Campaign.
- The terms and conditions of this Promotional Campaign shall be governed and construed in accordance with the laws of the Kingdom of Bahrain without violating the principles of Islamic Shari'a and any dispute shall be subject to the exclusive jurisdiction of the Courts of the Kingdom of Bahrain.
- In addition to this Promotional Campaign's terms and conditions, the Promoter's standard prepaid/credit card/account opening terms and conditions, along with any promotional material and/or any relevant terms and conditions shall continue to apply and form an integral part of these terms and conditions.
- The Promoter may at any time in its sole discretion modify or withdraw these terms and conditions after obtaining the MOIC's consent, without any liability on the Promoter's part. The Promoter's decision regarding the same shall be final and binding.

- هذه الحملة الترويجية حصرياً لزملائنا القاطنين في بنك السلام ش.م.ب. ("المروج")، اللذين يستعدون بنجاح بطاقة ائتمان رئيسية ("البطاقة") بشكل فوري عن طريق تطبيق بنك السلام خلال الفترة الترويجية (المحددة أدناه) ("الحملة الترويجية").
- تبدأ الحملة الترويجية في تاريخ 3 نوفمبر 2024 وتستمر حتى تاريخ 31 ديسمبر 2024 ("الفترة الترويجية").
- سيحصل أول 900 زبون يستصدر بنجاح على بطاقة ائتمان أساسية جديدة بشكل فوري من خلال تطبيق الهاتف المحمول الخاص بالمروج، خلال الفترة الترويجية، على جائزة بقيمة 20 دينار بحريني بالإضافة إلى استرداد نقدي بنسبة 10% على عمليات الإنفاق التي تتم خلال الفترة الترويجية باستخدام كافة البطاقات الأساسية الصادرة خلال الفترة الترويجية، مع مراعاة الحد الأقصى وهو 30 دينار بحريني. لتجنب الشك، لن يتجاوز الحد الأقصى لقيمة الجائزة لكل فائز بموجب هذه الحملة الترويجية 50 دينار بحريني.
- سيتم تحديد معاملات البطاقة المؤهلة في هذه الحملة الترويجية حسب تاريخ المعاملة.
- موظفو المروج ومدبروه غير مؤهلين للمشاركة في هذه الحملة الترويجية.
- سيتم الإعلان عن الفائزين من قبل المروج في غضون عشرة (10) أيام عمل كحد أقصى من اليوم الأخير من الفترة الترويجية ("تاريخ الإعلان").
- سيقوم المروج بإيداع مبلغ الجائزة في البطاقة الخاصة بالفائز لدى المروج أو بأي طريقة أخرى يراها المروج مناسبة.
- يحق للمروج تخزين بيانات المشارك ونقلها ومعالجتها إلى شركاته التابعة و/أو أطراف ثالثة مخولة من أجل الاتصال بالفائزين. وبقبول الجائزة (الجوائز) بموجب الحملة الترويجية، يحق للمروج استخدام اسم الفائز وصورته في جميع الحملات الإعلانية الترويجية الحالية والمستقبلية والمواد التسويقية المتعلقة بنفس الحملات أو غيرها سواء داخل البحرين أو خارجها.
- سيتم الإعلان عن الفائزين تحت إشراف المدققين الداخليين والخارجيين للمروج ووزارة الصناعة والتجارة لضمان إجراء اختيار الفائزين بحيادية.
- سيتم الإعلان عن الفائزين من قبل المروج بعد تلقي الموافقات اللازمة من وزارة الصناعة والتجارة.
- لن يكون المروج مسؤولاً بأي حال من الأحوال عن أي قيود مفروضة أو قد يتم فرضها بموجب أي قوانين أو لوائح أو ما إلى ذلك من أي سلطة (سواء كانت حكومية أو غير حكومية) فيما يتعلق بالفائزين الذين يطالبون بأي من جوائزهم بموجب هذه الحملة الترويجية.
- تخضع وتفسر شروط وأحكام هذه الحملة الترويجية وفقاً لقوانين مملكة البحرين بما لا يتعارض مع مبادئ الشريعة الإسلامية وفي حالة الاختلاف تكون مبادئ الشريعة الإسلامية سائدة التطبيق، وكما يخضع أي خلاف للاختصاص القضائي الحصري لمحاكم مملكة البحرين.
- بالإضافة إلى هذه الشروط والأحكام الخاصة بالحملة الترويجية، تسري أيضاً الشروط والأحكام للبطاقات الائتمانية وبطاقات مسبقة الدفع وفتح الحساب لدى المروج، إلى جانب أي مواد ترويجية و/أو شروط وأحكام ذات الصلة، والتي تشكل مجملها جزءاً لا يتجزأ من هذه الشروط والأحكام.
- يحق للمروج في أي وقت من الأوقات، وبناءً على تقديره المطلق القيام بتعديل أو بسحب هذه الشروط والأحكام بعد الحصول على موافقة وزارة الصناعة والتجارة حيث يجب على المروج إشعار الزبائن بخصوص أي تعديل أو إلغاء، بدون أي مسؤولية قانونية على المروج. يعد قرار المروج المتعلق بهذا الخصوص نهائياً وملزماً.